
VÝROČNÁ SPRÁVA 

 

na základe povinnosti vyplývajúcej z článku 8. Štatútu rady školy pri Materskej škole vo 

Veľkých Kostoľanoch, Jilemnického 748, 922 07 Veľké Kostoľany predkladám nasledujúcu 

 

Výročnú správu o činnosti Rady školy pri Materskej škole vo Veľkých Kostoľanoch za 

rok 2022. 

 

Rada školy (ďalej len RŠ) je zriadená podľa § 24 zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej 

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov a vyhlášky 

Ministerstva školstva Slovenskej republiky č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú podrobnosti o 

spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a 

finančnom zabezpečení s pôsobnosťou v rámci školy, pri ktorej je zriadená. Rada školy je 

iniciatívnym a poradným samosprávnym orgánom, ktorý vyjadruje a presadzuje verejné 

záujmy a záujmy detí, rodičov, pedagogických zamestnancov a ostatných zamestnancov školy 

v oblasti výchovy a vzdelávania. Plní tiež funkciu verejnej kontroly práce vedúcich 

zamestnancov tejto školy z pohľadu školskej problematiky. Rada školy pri MŠ vo Veľkých 

Kostoľanoch sa v roku 2022 zišla na dvoch zasadnutiach v tomto zložení: 

 

Mgr. Martina Podolanová – zástupca nepedagogických zam. – predseda RŠ 

Mgr. Elena Vanková – zástupca pedagogických zam. – člen RŠ 

Daniela Dobrovodská – zástupca pedagogických zam. – člen RŠ 

Dagmar Lesayová – delegovaný poslanec obecného zastupiteľstva – člen RŠ  

Mgr. Iveta Bubáková – delegovaný poslanec obecného zastupiteľstva – člen RŠ 

Ing. Štefan Kačmarík – zástupca rodičov – člen RŠ  

Ing. Michal Benák, PhD. – zástupca rodičov – člen RŠ  

Ing. Lenka Gažová – zástupca rodičov – člen RŠ  

Jana Štepková – zástupca rodičov – člen RŠ  

 

Prvé zasadnutie RŠ sa konalo 13.6.2022 elektronicky (mailom) s bodmi programu: 

1. Zahájenie začiatku elektronického zasadania,  

2. Výročná správa o činnosti RŠ za rok 2021, 

3. Návrh rozpočtu na rok 2022, 



4. Diskusia formou elektronickej komunikácie. 

 Prví zasadnutie v roku 2022 sa konalo elektronicky – formou mailovej komunikácie, 

keďže situácia spojená s pandémiou Covid-19 nedovoľovala hromadné stretnutia, 

predsedkyňa RŠ zaslala všetkým členom na ich mailové adresy Výročnú správu o činnosti RŠ 

za uplynulý rok 2021 a zároveň schválený rozpočet MŠ na rok 2022. Súčasťou  výročnej 

správy bolo čerpanie rozpočtu za rok 2021 v rozdelení na príjmy a výdavky podľa 

jednotlivých položiek. V rámci diskusie nemali členovia RŠ žiadne námietky, či otázky. 

 

Druhé zasadnutie RŠ sa konalo 13.10.2022 s bodmi programu: 

 1. Otvorenie, program zasadania, 

 2. Prerokovanie správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 2021/2022, 

3. Pedagogicko-organizačné zabezpečenie výchovno-vzdelávacieho procesu, 

    organizácia šk. roka 2022/2023, 

 4. Rôzne, diskusia, 

 5. Záver. 

Na druhom zasadnutí riaditeľka MŠ predložila a predstavila členom RŠ správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 2021/2022, ktorú členovia RŠ zobrali na vedomie 

a bez pripomienok odporúčali Obci Veľké Kostoľany ako zriaďovateľovi Materskej školy, 

Jilemnického 748, 922 07 Veľké Kostoľany na základe § 3 ods. 1 vyhlášky č. 9/2006 Z. z. 

o štruktúre a obsahu správ o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 

škôl jej schválenie.  

Po schválení Správy o výchovno-vzdelávacej činnosti za rok 2021/2022 riaditeľka MŠ 

oboznámila členov o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho 

procesu a organizáciou šk. roka 2022/2023. 

V rámci diskusie sa členovia informovali na investičné zámery zriaďovateľa v roku 2023 

a aktuálnu situáciu s preddavkovými platbami za energie. Pani riaditeľka informovala členov 

RŠ, že investície na budúci rok nie sú zatiaľ potvrdené, nakoľko prioritou zriaďovateľa je 

pokryť navýšené ceny energií v nasledujúcom období. Preddavkové platby MŠ za plyn sa 

zvýšili 4-násobne a tiež podstatne narástli platby za elektrickú energiu. 

Školné sa na základe nového VZN obce zvyšuje od novembra na 25 Eur mesačne. Navýšenie 

poplatku za stravu, ktorý je momentálne na hornej hranici,  je potrebné kvôly stúpajúcim 

vstupným nákladom. Zvýšiť stravné však bude možné až po úprave príslušných predpisov 

ministerstvom.   

 



Ďalej sa členovia zaujímali, či v rámci šetrenia energiami sa bude radikálne meniť teplota 

v triedach počas vyučovania. Pani riaditeľka uviedla, že predpis na teplotu v triedach je 21 °C  

a táto stanovená teplota sa bude udržiavať aj počas sučasného vykurovacieho obdobia.  

 

Na záver chcem poďakovať všetkým členom RŠ za ich aktívny a zodpovedný prístup 

a účasť na zasadnutiach RŠ ako aj vedeniu školy za dobrý prístup a spoluprácu. 

Správu vypracovala predsedníčka RŠ Mgr. Martina Podolanová. 

 

 

Vo Veľkých Kostoľanoch, 1.3.2023 

 

 

        ................................................ 

                      Mgr. Martina Podolanová 

           Predseda RŠ 

 

 

 

 

 

 

 

 


